
USTNA VPRAŠANJA IN POBUDE NA 9. SEJI OBČINSKEGA SVETA: 

 

Aleksander Uršič – svetniška skupina LSU: 

V ponedeljek 19. februarja smo se tudi v naši listi odzvali na pozive in se udeležili protestnega 
shoda za katerega je bilo povedano, da ga organizirajo občanke in občani. Že pogled na prvo 
vrsto in prisotnost bivšega notranjega ministra Hojsa, nam je dala misliti, da ne gre zgolj za 
protest občank in občanov. Protest je bil namenjen temu, da občanke in občani Kamnika in 
Komende, odločevalcem v Ljubljani sporočimo, da urgence ne damo. 

A vseeno se tistim, ki smo prebrali uredbo dozdeva, da smo tokrat skočili predno smo rekli 
hop. Uredba o programih storitev obveznega zdravstvenega zavarovanja, zmogljivostih, 
potrebnih za njegovo izvajanje, in obsegu sredstev za leto 2024, v 37. členu ureja program 
NMP Nujne medicinske pomoči (NMP) in v 2. točki je zapisano, da bo v letu 2024 program 
Delovni sveženj (DS) 3 a zamenjan s programom Vozila urgentnega zdravnika (VUZ) in se 
vzpostavi pri izvajalcih NMP na lokacijah, kjer so predvideni Satelitski urgentni centri (SUC) in 
izvajalcih NMP, ki zagotavljajo na svojem območju oskrbo za več kot 35.000 prebivalcev. V 3. 
točki je zapisano, da ne glede na prvi odstavek tega člena se na območjih, ki so jih prizadele 
poplave in zemeljski plazovi avgusta 2023, v času sanacije in obnove začasno okrepi 
delovanje službe NMP.  

Kar pomeni, da sta občini Kamnik in Komenda lahko brez skrbi, kar se tiče NMP, ne glede 
nato ali bo satelit pristal v Domžalah ali v Kamniku. Zanima nas ali je naša ugotovitev pravilna?  

Ali držijo navedbe državnega sekretarja, da so bila izhodišča za prenovo NMP-ja predstavljena 
maja lani, prisotni pa so bili predstavniki vseh zdravstvenih domov.  Njegova izjava: »V pripravo 
izhodišč so bili vključeni tudi zdravniki iz ZD-ja Kamnik.« 

Zanima nas, kaj sta Občina Kamnik in ZD Kamnik v obdobju od prvega protesta do danes 
naredili zato, da bi prepričali odločevalce v Ljubljani, da imamo v Kamniku bolj primerno 
lokacijo in pogoje za SUC kot Domžale. Po do sedaj znanem namreč SUC-i prevzemajo delno 
vlogo Urgentnih centrov, kar si lahko razlagamo, da nam ob zvinu gležnja na ultrazvok ne bo 
potrebno čakati v Ljubljani, ampak v najbližjem SUC-u. Ali držijo navedbe, da se je ves ta čas 
vedelo, da bo do tega prišlo? Ali so bili narejeni koraki v smeri, da bi zagotovili infrastrukturne 
in organizacijske pogoje za SUC Kamnik? Povedano je bilo, da gre pri lokacijah SUC za 
predloge, kar si lahko razlagamo, da so spremembe lokacij možne, zanima nas kaj vse 
moramo narediti, da bomo izpolnjevali pogoje za SUC do leta 2027 in kaj to pomeni s 
finančnega vidika? 

Odgovor so pripravili dr. Sašo Rebolj, direktor Zdravstvenega doma dr. Julija Polca 
Kamnik, Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti 
(nadomeščanje vodje Oddelka za družbene dejavnosti) in Lea Logar, strokovna 
sodelavka VII/2 (II): 

Protest je organizirala skupina občanov, o organizatorjih pa Zdravstveni dom dr. Julija Polca 
Kamnik ni bil seznanjen in tudi o protestu uradno ne. Zanj so zaposleni in vodstvo izvedeli 
preko spletnih medijev ter neposredno s strani pacientov. Pri organizaciji Zdravstveni dom dr. 
Julija Polca Kamnik ni sodeloval in nanj ni vabil nobenih udeležencev, ravno tako ni imel 
podatkov o navedenem udeležencu, nekdanjem notranjem ministru.  

Glede preuranjenega odziva vam navajamo sledeče. Uredba program prekvalificira dejansko 
iz DS3a v VUZ (vozilo urgentnega zdravnika) z uredbo, ki pa ima veljavnost zgolj eno leto. V 
veljavi je še vedno Pravilnik o službi nujne medicinske pomoči iz leta 2015, ki predvideva zgolj 
dve vrsti nujne medicinske pomoči, in sicer enoti UC (urgentni center) in SUC (satelitski 
urgentni center) ter nobene druge oblike izvajanja nujne medicinske pomoči z zdravnikom. Kot 



je znano, uredba določa nov SUC v Domžalah po neznanih merilih, znano pa je stališče 
Ministrstva za zdravje, da bo na našem območju zgolj en SUC. Tudi po izjavah ministrice so 
bili dodeljeni programi VUZ zgolj za čas vzpostavitve SUC-ev, državni sekretar pa je večkrat 
poudaril, da se po vzpostavitvi SUC-ev predvideva redčenje mreže enot nujne medicinske 
pomoči. Kot je znano, je ista vlada z isto strokovno skupino na Ministrstvu za zdravje že v času 
tedanjega ministra Danijela Bešič Loredana poskušala ukiniti zdravnika Nujne medicinske 
pomoči Kamnik in zgolj uvesti tako imenovano akutno ambulanto za akutno zbolele med 
delovniki med 7. in 20. uro. Krepitev enote z vozilom urgentnega centra (za čas trajanja 
vzpostavitve SUC-a v Domžalah) smo lahko razumeli zgolj kot »slepilni manever« ob 
vzpostavitvi SUC-a v Domžalah in na podoben način se je k »problemu« pristopalo s strani 
Ministrstva za zdravje že prej, ko smo pred poskusi ukinitve dobili priznanega 1,0 zdravnika 
namesto 0,3 in naslednjič dodatnega 0,5 tima nujnega reševalnega vozila, torej 1,5 namesto 
1,0, in vsemu temu je sledil poskus ukinjanja. Tudi vodja oziroma eden vodilnih pobudnikov in 
prvi vodja strokovne skupine v izjavi za časnik Večer neposredno omenja Kamnik kot urgenco, 
kjer nimajo drugega kot slušalk in napotnice ... in da so take enote nesmiselne, ker domnevno 
vse bolnike pošiljajo v prezasedene urgentne centre. Tudi debate znotraj strokovnih skupin, ki 
vključujejo posamezne člane same strokovne skupine za reorganizacijo, so enotnega mnenja, 
da gre pri dodajanju VUZ-ov za odličen slepilni manever in periferija ne bi protestirala zaradi 
vzpostavitve spornih SUC-ov. Predlog SUC-a v Zdravstvenem domu Domžale zaradi 
neposredne bližine ljubljanskega urgentnega centra, ki že zaradi razdalje nikakor ne ustreza 
strokovni logiki (kriterijev pa ne razkrivajo), po našem mnenju ni smiseln. Ker se vse ekipe 
Ministrstva za zdravje praviloma lotevajo te reorganizacije na skrivaj, pred počitnicami ali 
novoletnimi prazniki in brez razprave s ključnimi deležniki, smo mnenja, da je treba ukrepati 
takoj, ko se pojavijo resni indici in ne šele takrat, ko se nova mreža že pojavi skrivoma sprejeta 
v Pravilniku o službi nujne medicinske pomoči. Absolutno se ne moremo strinjati, da je bil odziv 
prehiter, saj nas takojšnji odzivi rešujejo že osem let. Razmeroma srednjeročno varnost bo 
zagotavljala sprejeta mreža enot nujne medicinske pomoči v Pravilniku, skupaj s kriteriji.  

Relativno politično zagotovilo varnosti je podpisana izjava oziroma sklepa z dne 28. februarja 
2024, ko je Ministrstvo za zdravje občinama Kamnik in Komenda ter Zdravstvenemu domu dr. 
Julija Polca Kamnik pisno zagotovilo, da je kamniška enota s stalno prisotnim zdravnikom 
(24/7) predvidena kot dolgoročna strateška točka, kar bo zapisano tudi v prilogi novega 
Pravilnika o službi nujne medicinske pomoči. Sama Uredba nam ni zagotavljala nikakršne 
varnosti, saj govori zgolj o financiranju in še to zgolj za leto dni.   

Navedbe sekretarja, da so bila izhodišča Zdravstvenemu domu dr. Julija Polca Kamnik 
predstavljena lani maja (ali kadar koli sploh), so manipulacija. Državni sekretar v času 
omenjene predstavitve ni bil zaposlen na ministrstvu. Po poizvedovanju smo ugotovili, da je 
bil na eni izmed razprav udeležen zaposleni zdravstvenega doma v svojem prostem času, a 
pri razpravi ni sodeloval kot pooblaščen predstavnik našega javnega zavoda in ni imel 
mandata za zastopanje zdravstvenega doma, vodstvo pa o njegovi prisotnosti na omenjeni 
razpravi tudi ni bilo obveščeno, saj je bil tam v drugi vlogi.  

Občina Kamnik je dne 9. 12. 2022 na ministra za zdravje Republike Slovenije Danijela Bešiča 
Loredana naslovila dopis z odločnim protestom zoper napovedano ukinitev nujne medicinske 
pomoči na območju občin Kamnik in Komenda. Takrat uradnega odgovora s strani ministra 
nismo prejeli, a se je poskus ukinjanja tudi morda zaradi odločnega protesta, ki so ga občanke 
in občani izrazili v protestu dne 10. 1. 2023, umaknil.  

Ponovni poskus ukinjanja Nujne medicinske pomoči Kamnik se je zgodil s sprejetjem Uredbe 
o programih storitev obveznega zdravstvenega zavarovanja za leto 2024, ki predvideva 
preoblikovanje mreže Nujne medicinske pomoči. Uredba pa je bila sprejeta na 91. seji Vlade 
Republike Slovenije dne 22. 1. 2024. O sprejetju le-te smo izvedeli iz medijev oziroma zasledili 
na vladni spletni strani in je sprožila presenečenje ter razočaranje med deležniki, saj nismo bili 
predhodno obveščeni o pomembni informaciji. Dne 16. 2. 2024 smo ministrici poslali odločen 
protest zoper napovedano ukinitev Nujne medicinske pomoči v občinah Kamnik in Komenda, 



temu pa je nato sledil protest občank in občanov dne 19. 2. 2024. O protestu smo obvestili 
ministrico in od nje z javnim pismom zahtevali tudi jasne odgovore občankam in občanom, ki 
pa jih do danes še nismo prejeli. V navedenem javnem pismu so postavljena jasna vprašanja, 
in sicer kakšen je koncept delovanja nujne medicinske pomoči po novem s SUC-om v 
Domžalah na območju Kamnika, Domžal in Urgentnega bloka Kliničnega centra Ljubljana: 
torej kakšen je celoten protokol dela, kdo dela kaj in katere paciente se kam napotuje; je bila 
opravljena analiza, koga se obravnava v SUC Domžale, koliko se pričakuje pacientov s 
poškodbami, koliko jih ocenjeno potrebuje rentgen, koliko opazovanje v opazovalnici in 
podobno tako za redni delovni čas kot preko noči, vikenda, praznikov; je bila opravljena ocena, 
koliko bi jih potrebovalo napotitev v Urgentni blok Kliničnega centra Ljubljana; je bila opravljena 
ocena, koliko bo uvedba SUC-ov ocenjeno zmanjšala priliv pacientov v Urgentni blok 
Kliničnega centra Ljubljana (iz območja SUC Domžale). Žal nanje še nismo dobili odgovorov, 
ko pa jih bomo prejeli, vas bomo o njih tudi obvestili.  

Temu je dne 28. 2. 2024 sledilo srečanje na Ministrstvu za zdravje. Župan Matej Slapar je 
skupaj z županom Občine Komenda Jurijem Kernom in direktorjem Zdravstvenega doma dr. 
Julija Polca Kamnik dr. med. Sašem Reboljem dosegel pisni dogovor, da Nujna medicinska 
pomoč v Kamniku ostaja v obliki, kot jo imamo. Torej bo v službi Nujne medicinske pomoči 
Kamnik tudi dolgoročno še vedno stalno prisoten zdravnik, in sicer 24 ur, vse dni v tednu, 
slednje pa bo po pisnem zagotovilu Ministrstva za zdravje zapisano tudi v prilogi prenovljenega 
Pravilnika o službi nujne medicinske pomoči. Omenjeni Pravilnik bo po besedah Ministrstva 
sprejet do začetka poletja, pri pripravi pa bo sodeloval tudi Zdravstveni dom dr. Julija Polca 
Kamnik.  

Ministrstvo za zdravje ne pojasnjuje principa delovanja SUC-ev, kar je Občina Kamnik tudi že 
naslovila vprašanje na omenjeno ministrstvo, pa nanj še nismo prejeli odgovorov. Zaradi 
nejasnih kriterijev sploh ni mogoče pripravljati strategije oziroma infrastrukturne in 
organizacijske pogoje za SUC Kamnik. Po trenutnih standardih pa Zdravstveni dom dr. Julija 
Polca Kamnik že sedaj izpolnjuje prostorske in medicinske zahteve za SUC. 

 

Matija Sitar Močnik – svetniška skupina SDS:  

Krajane vasi Sela zanima kako napreduje gradnja optičnega omrežja na relaciji Podhruška – 
Sela. Omenjeni odsek, kot še nekateri drugi na tem območju, naj bi namreč še vedno bili v t.i. 
sivi lisi, brez dostopa do optičnega omrežja. Krajanom naj bi izvajalec jeseni odgovoril, da naj 
bi se gradnja nadaljevala ob koncu preteklega leta, a se do danes še ni začela. Krajane 
zanima, časovnica poteka del na tem projektu? 

Nadalje občane zanima, kako napreduje projekt izgradnje kanalizacije Podhruška – Znojile. 
Po zadnjih informacijih naj bi se pridobivala soglasja in urejali odkupi zemljišč. Glede na 
dejstvo, da bi obvoz potekal po cesti Podhruška – Sela, katera je bila v močno poškodovana 
v poplavah jih zanima ali in kdaj je predvidena sanacija omenjene ceste ter kdaj lahko 
pričakujejo pričetek gradnje kanalizacijskega omrežja na omenjenem odseku? 

Odgovor je pripravil Marjan Semprimožnik, višji svetovalec za gospodarske javne 
službe: 

Optično omrežje na območju Krajevne skupnosti Sela je bilo v planu izgradnje jeseni 2022. Po 
planu so bila vsa dela izvedena, razen odseka v dolžini 100 m med Podhruško in do mostu 
proti Selam. Omenjeni odsek cestišča je v zasebni lasti, za katerega izvajalec kot tudi občina 
nista pridobila soglasja. Lastnik zemljišča in Občina Kamnik sta se dogovorila o zamenjavi 
zemljišča, vendar postopek zamenjave in odmere še teče. Po podpisu pogodbe o zamenjavi 
zemljišča bodo izpolnjeni pogoji o nadaljevanju izgradnje optičnega omrežja, po pogovoru s 
podjetjem Telekom d.d. predvidoma v prvi polovici leta 2024. 



Občina Kamnik je pristopila k izdelavi projekta kanalizacije na Selah. Za izvedbo projekta je 
bilo izbrano podjetje Vodar d.o.o., ki je izdelalo IZP projektno dokumentacijo. V fazi priprave 
DGD pa se je območje razdelilo na dva dela, in sicer na kanalizacijo Sela in kanalizacijo 
Znojile–Podhruška. Pri slednji bo poleg kanalizacije izvedeno tudi novo vodovodno omrežje. 
Priprava projektne dokumentacije je v zaključni fazi. Po zaključku projekta bo izveden izpis 
parcel z lastniki, nato pa se bo, predvidoma v drugi polovici letošnjega leta, pristopilo k 
pridobivanju služnosti za zemljišča, po katerih bo potekala kanalizacija. 

Zavedamo se, da je gradnja infrastrukture izrednega pomena tako za krajane kot tudi Občino 
Kamnik, kljub temu pa se tudi zgodi, da prihaja do zamud zaradi nesoglasij krajanov pri 
pridobivanju zemljišč in s tem do zamika gradnje. 

 


